



EDITION  
2025

الملف التعريفي

Company Profile



جميع الحقوق محفوظة | الروضة لصناعة المواد الغذائية 2025 ©  
Copyright. All Right Reserved | Alrawdha Foodstuff Industry 2025 ©

Location: United Arab Emirates, Al Jurf Industrial 3, behind Jeddah Street  
Tel: +97167403313, Email: info@alrawdha-ind.com, Website: www.alrawdha-ind.com

## About Alrawdha

تأسست الروضة لصناعة المواد الغذائية لتكون رائدة في تلبية احتياجات السوق بمنتجات غذائية عالية الجودة. تتخصص في إنتاج الطحينة الفاخرة، الحلاوة الطحينية، زيت الزيتون، وغيرها من المنتجات التي تلي تطلعات العملاء.

نسعى لتكون الخيار الأول في قطاع المواد الغذائية، معتمدين على الابتكار والجودة لتحقيق رضا العملاء. حاصلة على شهادات دولية معتمدة مثل ISO و HACCP، تلتزم الروضة بأعلى معايير الجودة والسلامة لضمان صحة وسلامة منتجاتها في جميع مراحل الإنتاج.

بالإضافة إلى ذلك، نسعى لتعزيز دورنا كشريك استراتيجي في قطاع الأغذية، من خلال التركيز على الاستدامة، تطوير المنتجات، وخدمة العملاء بمستوى عالٍ من الاحترافية. الروضة ليست مجرد اسم، بل علامة تعكس الثقة، التميز، والالتزام بأعلى معايير الصناعة الغذائية.

Alrawdha Foodstuff Industry was established to lead the market in providing high-quality food products. We specialize in producing premium tahina, halawa tahinia, olive oil, and other products that meet customer expectations.

We strive to be the top choice in the food industry, relying on innovation and quality to achieve customer satisfaction. Certified with international standards such as ISO and HACCP, Alrawdha is committed to the highest levels of quality and safety, ensuring the health and safety of its products at every stage of production.

Furthermore, we aim to strengthen our role as a strategic partner in the food sector by focusing on sustainability, product development, and delivering high levels of professional customer service. Alrawdha is not just a name; it is a brand that reflects trust, excellence, and adherence to the highest standards in the food industry.

## الرؤية والرسالة

### Vision & Mission

الريادة في صناعة المواد الغذائية عبر تقديم منتجات فاخرة عالية الجودة، مع الالتزام بالمعايير العالمية للسلامة والابتكار. نسعى لتعزيز الثقة مع العملاء والشركاء وتلبية احتياجات الأسواق، مع التركيز على الجودة والتطوير المستمر. نحرص على توسيع نطاق منتجاتنا ومواكبة تطلعات المستهلكين في مختلف الأسواق المحلية والعالمية.

Leadership in the food industry by offering premium, high-quality products while adhering to global standards of safety and innovation. We strive to build trust with customers and partners, meeting market demands with a strong focus on quality and continuous development. We are committed to expanding our product range and keeping up with consumer expectations across various local and global markets.

## Our Brands

تتميز علامتنا التجارية بالابتكار والجودة العالية، حيث تعكس رؤيتنا وقيمنا بشكل فريد. نحن نسعى جاهدين لتقديم منتجات غذائية فاخرة عالية الجودة للمستهلكين، مع التركيز على تلبية احتياجاتهم وتجاوز توقعاتهم.

Our brands are distinguished by innovation and high quality, reflecting our vision and values in a unique way. We strive to provide premium, high-quality food products to consumers, with a focus on meeting their needs and surpassing their expectations.



## أصناف المنتجات

### Product categories

تقدم الروضة مجموعة متنوعة من المنتجات الغذائية عالية الجودة، تشمل المكسرات والبذور الطازجة، والمنتجات القابلة للدهن والمعاجين مثل الطحينة والحلاوة الطحينية، إضافة إلى الزيوت والدهون مثل زيت الزيتون وزيت دوار الشمس. كما توفر التوابل والصلصات لتعزيز نكهات أطباقك، إلى جانب المحليات الطبيعية مثل دبس التمر ومحلي الصبار العضوي، لتجربة طهي متكاملة تجمع بين الأصالة والجودة.

Alrawdha offers a diverse range of high-quality food products, including fresh nuts and seeds, as well as spreadable products and pastes such as tahini and halawa tahinia. Our selection also includes oils and fats like olive oil and sunflower oil. Additionally, we provide spices and sauces to enhance the flavors of your dishes, along with natural sweeteners such as date syrup and organic agave syrup, ensuring a complete culinary experience that combines authenticity and quality.



الحلويات والوجبات الخفيفة  
Sweets & Snacks



المنتجات القابلة للدهن والمعاجين  
Spreads & Pastes



المكسرات والبذور  
Nuts & Seeds



المشروبات والمنعشات  
Drinks and Beverages



التوابل والصلصات  
Condiments & Sauces



المحليات  
Sweeteners



الزيوت والدهون  
Oils & Fats

## الشهادات الرئيسية التي حصلنا عليها

### The Key Certifications We Have Obtained

تلتزم شركة الروضة لصناعة المواد الغذائية بأعلى معايير الجودة والسلامة الغذائية في جميع مراحل الإنتاج. حصلنا على العديد من الشهادات المعترف بها دوليًا، والتي تضمن التزامنا بتوفير منتجات صحية وآمنة لعملائنا: Alrawdha Foodstuff Industry is committed to the highest standards of quality and food safety at every stage of production. We have earned several internationally recognized certifications, ensuring that we provide safe and healthy products to our customers:

وفقًا لإجراءات TÜV الشرق الأوسط  
According to TÜV Middle East procedures



شهادة الأيزو  
ISO22000 Certificate

No: EIAC 02 01375

وفقًا لإجراءات TÜV الشرق الأوسط  
According to TÜV Middle East procedures



شهادة سلامة الغذاء  
HACCP food safety Certificate

No: EIAC 01 01375

وفقًا للمتطلبات العامة للأغذية الحلال  
According to the general requirements for halal food



شهادة الحلال العالمية  
International Halal Certificate

No: CR/IHC/ARFSI/0423//HC

## حاصلين على أفضل الجوائز العالمية «جائزة المذاق الرفيع»

### Awarded the world's top honors: "Superior Taste Award"

نفتخر بجوائزنا العالمية التي حصلت عليها الروضة لصناعة المواد الغذائية من طرف المعهد الدولي للمذاق (Taste Institute (ITI) المتواجد في بلجيكا، حيث حصلنا على تقييمات عالية من قبل المختصين في الطبخ العالي. وتُعرف جائزة المذاق الرفيع كـ "دليل ميشلان الصناعة الغذائية" وتمنح من قبل معهد المذاق الدولي للمنتجات التي حصلت على تقييم إيجابي من قبل لجنة خبراء المعهد والتي تتألف من خبراء مذاق وطهاة محترفين.

We take pride in the international awards received by Alrawdha Foodstuff Industry from the International Taste Institute (ITI) based in Belgium. We have received high ratings from global culinary experts. The Superior Taste Award, known as the "Michelin Guide of the Food Industry," is granted by the International Taste Institute to products that receive a positive evaluation from the institute's expert panel, which consists of taste experts and professional chefs.





## 🔲 Nuts & Seeds

Premium Sesame

## 🔲 المكسرات والبذور

السمسم الفاخر

نحن نفخر بأننا نستورد أفضل أنواع السمسم من السودان، وبالأخص من منطقة القصارف. تتميز منطقة القصارف في السودان بتربتها الخصبة ومناخها المناسب لزراعة السمسم عالي الجودة، يتم اختيار البذور بعناية وزراعتها بأساليب حديثة ومستدامة، مما يسهم في تطوير محصول السمسم الفاخر.

We take pride in importing the finest varieties of sesame from Sudan, particularly from the Gedaref region. The Gedaref region in Sudan is known for its fertile soil and suitable climate for cultivating high-quality sesame. The seeds are carefully selected and cultivated using modern and sustainable methods, contributing to the development of the premium sesame crop.

- |  |  |   |
|--|--|---|
| <p><b>3</b></p> <p><b>سمسم مقشور</b><br/><b>Peeled Sesame</b><br/><b>15 kg x1 (gross)</b></p> <p>العلامة التجارية: سيريانا<br/>Brand: Syriana</p> <p>يحفظ في مكان بارد وجاف<br/>Store in a cool, dry place</p> <p>كيس خيش محكم الغلق<br/>airtight burlap bag</p> | <p><b>2</b></p> <p><b>سمسم محمص</b><br/><b>Roasted Sesame</b><br/><b>25 kg x1 (gross)</b></p> <p>العلامة التجارية: سيريانا<br/>Brand: Syriana</p> <p>يحفظ في مكان بارد وجاف<br/>Store in a cool, dry place</p> <p>كيس خيش محكم الغلق<br/>airtight burlap bag</p> | <p><b>1</b></p> <p><b>سمسم خام</b><br/><b>Raw Sesame</b><br/><b>50 kg x1 (gross)</b></p> <p>العلامة التجارية: سيريانا<br/>Brand: Syriana</p> <p>يحفظ في مكان بارد وجاف<br/>Store in a cool, dry place</p> <p>كيس خيش محكم الغلق<br/>airtight burlap bag</p> |
|--|--|---|





## Spreads & Pastes

Sesame Tahina

## المنتجات القابلة للدهن والمعاجين

طحينة السمسم

طحينة السمسم الفاخرة من سيريانا مصنوعة من أجود حبوب السمسم المحمصة بعناية، لتمنحك قوامًا ناعمًا ومذاقًا غنيًا يعكس أصالة المكونات وجودتها. مثالية لتحضير أشهى الصلصات والمقبلات، أو حتى إضافتها إلى وصفاتك المفضلة، لتجربة طعم فريدة مستوحاة من التراث الشرقي الأصيل.

Syriana Premium Sesame Tahina is made from the finest sesame seeds, carefully roasted to deliver a smooth texture and rich flavor that reflects the authenticity and quality of its ingredients. Perfect for preparing the most delicious sauces and appetizers, or even adding it to your favorite recipes for a unique taste experience inspired by authentic Eastern traditions.

### طحينة السمسم الفاخرة Premium Sesame Tahina

<b>1 kg</b> x12 (gross)	<b>400 g</b> x12 (gross)
<b>7 kg</b> x1 (gross)	<b>500 g</b> x12 (gross)
<b>18 kg</b> x1 (gross)	<b>900 g</b> x12 (gross)
	<b>1 Ton</b> x1 (gross)

العلامة التجارية: سيريانا  
Brand: Syriana

تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place

عبوات محكمة الغلق  
Airtight containers





 Sweets & Snacks  
Halawa Tahinia

الحلويات والوجبات الخفيفة   
حلاوة طحينية

استمتع بالمذاق الغني والقوام الناعم مع الحلاوة الطحينية من سيريانا، المصنوعة من أجود أنواع السمسم لتمنحك تجربة فريدة مستوحاة من التراث الشرقي. نقدم لك مجموعة متنوعة من النكهات لتناسب جميع الأذواق، بدءًا من الطعم الكلاسيكي السادة، إلى حلاوة الفستق الغنية بقرمشة المكسرات، والحلاوة الشوكولا لعشاق المذاق الفاخر، بالإضافة إلى حلاوة لايت، التي تمنحك نفس الطعم الأصيل بسعرات حرارية أقل.

Enjoy the rich flavor and smooth texture of Syriana Halawa Tahinia, made from the premium sesame seeds to offer you a unique experience inspired by Eastern traditions. We bring you a variety of flavors to suit all tastes, from the classic plain to pistachio halawa with a delightful crunch, chocolate halawa for lovers of indulgent flavors, and light halawa, which delivers the same authentic taste with fewer calories.

حلاوة طحينية لايت  
Plain Halawa Tahinia  
400 g x12 (net)

حلاوة طحينية فستق  
Pistachio Halawa Tahinia  
400 g x12 (net)  
800 g x6 (net)  
4.5 kg x2 (net)

حلاوة طحينية فستق  
Pistachio Halawa Tahinia  
400 g x12 (net)  
800 g x6 (net)  
4.5 kg x2 (net)

حلاوة طحينية سادة  
Plain Halawa Tahinia  
400 g x12 (net)  
700 g x6 (net)  
800 g x6 (net)  
1400 g x6 (net)  
4.5 kg x2 (net)  
13 kg x1 (net)



العلامة التجارية: سيريانا  
Brand: Syriana 

تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place 

عبوات متنوعة محكمة الغلق  
Assorted airtight containers 



**Sweets & Snacks**  
Halawa Tahinia

**الحلويات والوجبات الخفيفة**  
حلاوة طحينية



**حلاوة طحينية سادة**  
**Plain Halawa Tahinia**  
**800g x12 (net)**  
العلامة التجارية: البرج الذهبي  
Brand: Alburj Aldahabi  
تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place  
عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



**حلاوة طحينية سادة**  
**Plain Halawa Tahinia**  
**400g x12 (net)**  
العلامة التجارية: البرج الذهبي  
Brand: Alburj Aldahabi  
تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place  
عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



**حلاوة طحينية فستق**  
**Pistachio Halawa Tahinia**  
**800g x12 (net)**  
العلامة التجارية: البرج الذهبي  
Brand: Alburj Aldahabi  
تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place  
عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



**حلاوة طحينية فستق**  
**Pistachio Halawa Tahinia**  
**400g x12 (net)**  
العلامة التجارية: البرج الذهبي  
Brand: Alburj Aldahabi  
تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place  
عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



**حلاوة طحينية فستق إكسترا**  
**Extra Pistachio Halawa Tahinia**  
**800g x12 (net)**  
العلامة التجارية: البرج الذهبي  
Brand: Alburj Aldahabi  
تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place  
عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



**حلاوة طحينية فستق إكسترا**  
**Extra Pistachio Halawa Tahinia**  
**400g x12 (net)**  
العلامة التجارية: البرج الذهبي  
Brand: Alburj Aldahabi  
تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place  
عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



**حلاوة طحينية شوكولا**  
**Chocolate Halawa Tahinia**  
**800g x12 (net)**  
العلامة التجارية: البرج الذهبي  
Brand: Alburj Aldahabi  
تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place  
عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



**حلاوة طحينية شوكولا**  
**Chocolate Halawa Tahinia**  
**400g x12 (net)**  
العلامة التجارية: البرج الذهبي  
Brand: Alburj Aldahabi  
تحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place  
عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



## Oils & Fats

Olive Oil

## الزيوت والدهون

زيت الزيتون

زيت الزيتون من سيريانا هو جوهر إنقياء والطبيعة، حيث نقدم لك مجموعة متنوعة تناسب جميع احتياجاتك. من زيت الزيتون البكر الممتاز المستخرج من أول عصرة لمنحك طعماً غنياً ونكهة متوازنة، إلى زيت الزيتون البكر الذي يجمع بين الجودة العالية والاستخدامات المتعددة، وصولاً إلى متبقي زيت الزيتون المثالي للطهي والقلي بفضل قوامه الخفيف وقدرته على تحمل درجات الحرارة. مع سيريانا، تحصل على زيت زيتون نقي بمذاق يعكس أصالة الأرض وجودة الحصاد.

Syriana Olive Oil is the essence of purity and nature, offering you a diverse range to suit all your needs. From extra virgin olive oil, extracted from the first cold press to deliver a rich taste and balanced flavor, to virgin olive oil, which combines high quality with versatile uses, and finally, olive pomace oil, ideal for cooking and frying thanks to its light texture and high heat resistance. With Syriana, you get pure olive oil with a taste that reflects the authenticity of the land and the excellence of the harvest.

3

متبقي زيت الزيتون  
Pomace Olive Oil

1 Ltr x12 (net)  
5 Ltr x12 (net)

2

زيت زيتون بكر  
Virgin Olive Oil

1 Ltr x12 (net)  
5 Ltr x12 (net)

1

زيت زيتون بكر إكسترا  
Extra Virgin Olive Oil

500 ml x12 (net)  
750 ml x12 (net)

عبوات متنوعة محكمة الغلق  
Assorted airtight containers

يحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place

العلامة التجارية: سيريانا  
Brand: Syriana





## Oils & Fats

### Sunflower Oil

## الزيوت والدهون

### زيت دوار الشمس

زيت دوار الشمس من سيريانا هو الاختيار الأمثل للطهي الصحي، حيث يجمع بين الجودة العالية والفوائد الغذائية. مستخرج من أجود بذور دوار الشمس، يتميز بقوامه الخفيف ونكهته المعتدلة التي تحافظ على مذاق الأطعمة الطبيعي. غني بفيتامين E، المعروف بخصائصه المضادة للأكسدة وفوائده لصحة القلب والبشرة، مما يجعله خيارًا مثاليًا للطهي اليومي. بفضل قدرته على تحمل درجات الحرارة العالية، يناسب القلي، الطهي، وتحضير مختلف الوصفات بكل سهولة.

Syriana Sunflower Oil is the perfect choice for healthy cooking, combining high quality with nutritional benefits. Extracted from the finest sunflower seeds, it features a light texture and mild flavor that preserves the natural taste of foods. Rich in vitamin E, known for its antioxidant properties and benefits for heart and skin health, it is an ideal option for daily cooking. With its high heat tolerance, it is perfect for frying, cooking, and preparing a variety of recipes with ease.

1



## زيت دوار الشمس

### Sunflower Oil

#### 5 Ltr x4 (net)

- العلامة التجارية: سيريانا  Brand: Syriana
- يحفظ في مكان بارد وجاف  Store in a cool, dry place
- عبوة بلاستيك محكمة الغلق  Airtight plastic container



## Oils & Fats

Pure Ghee 100%

## الزيوت والدهون

سمن نقي 100%

سيريانا تأخذك في رحلة إلى قلب المذاق الأصيل مع مجموعتها المتميزة من الزيوت والدهون الطبيعية. حيث نقدم لك سمن غنم 100% وسمن بقر 100%، للصنوعين بعناية فائقة من أجود المكونات الطبيعية للحفاظ على نكهتهما الغنية وقوامهما الكريمي اللذيذ. بفضل طبيعتهما النقية وفوائدهما الغذائية العالية، يشكلان إضافة لا غنى عنها في المطبخ.

Syriana takes you on a journey to the heart of authentic flavor with its exceptional range of natural oils and fats. We offer you 100% sheep ghee and 100% cow ghee, carefully crafted from the finest natural ingredients to preserve their rich flavor and perfectly creamy texture. Thanks to their pure composition and high nutritional value, they are an essential addition to any kitchen.

1



### سمن غنم / بقر صافي Pure Sheep/ Cow Ghee

1 kg x6 (net)

العلامة التجارية: سيريانا  
Brand: Syriana

يحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place

عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



## Drinks and Beverages

Lemon Juice Substitute

## المشروبات والمنعشات

بديل حامض الليمون

عندما تحتاج إلى لمسة حمضية متوازنة في أطباقك دون الحاجة إلى الليمون الطازج، فإن بديل حامض الليمون من سيريانا هو الحل المثالي. بتركيبته عالية الجودة ونكهته المنعشة، يمنح أطباقك نفس التوازن الحمضي المطلوب لإبراز النكهات وإضافة الحيوية إلى وصفاتك. سواء كنت تحضر تتبيلات لذيذة، صلصات غنية، أو أطباق رئيسية تحتاج إلى لمسة انتعاش.

When you need a balanced acidic touch in your dishes without the need for fresh lemon, Syriana Lemon Juice Substitute is the perfect solution. With its high-quality formula and refreshing taste, it provides your dishes with the same acidity required to enhance flavors and add vibrancy to your recipes. Whether you're preparing delicious marinades, rich sauces, or main courses that need a hint of freshness.

1



### بديل حامض الليمون Lemon Juice Substitute

1 Ltr x12 (net)

العلامة التجارية: سيريانا  
Brand: Syriana

يحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place

عبوة بلاستيك دائرية محكمة الغلق  
Airtight round plastic container





## Condiments & Sauces

Pomegranate Molasses

## الإضافات والصلصات

دبس الرمان

دبس الرمان من سيريانا هو المكون المثالي لمنح أطباقك نكهة استثنائية تجمع بين الحلاوة الطبيعية والحموضة المنعشة. مصنوع من أجود أنواع الرمان التي يتم عصرها وتركيزها بعناية للحفاظ على طعمها الأصلي وقيمتها الغذائية. بقوامه الكثيف ولونه العميق، يضيف لمسة غنية على مختلف الأطباق، من السلطات والتبيلات إلى الأطعمة المشوية واليخانات، مما يجعله خيارًا أساسيًا لعشاق الطهي المتقن.

Syriana Pomegranate Molasses is the perfect ingredient to give your dishes an exceptional flavor that balances natural sweetness with refreshing acidity. Made from the finest pomegranates, carefully pressed and concentrated to preserve their authentic taste and nutritional value. With its thick consistency and deep color, it adds a rich touch to a variety of dishes, from salads and marinades to grilled foods and stews, making it an essential choice for culinary enthusiasts.

1



دبس الرمان

Pomegranate Molasses

700 g x12 (net)

العلامة التجارية: سيريانا  
Brand: Syriana

يُحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place

عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container



## Sweeteners

Premium Dates Syrup

## المحليات

دبس التمر الفاخر

دبس التمر من سيريانا هو خلاصة الطعم الطبيعي الغني، مصنوع من أجود أنواع التمور المختارة بعناية للحصول على قوام كثيف ومذاق حلو ونقي. بفضل حلاوته الطبيعية وفوائده الغذائية، يعد بديلاً مثالياً للسكر المكرر ويمكن استخدامه في تحلية المشروبات، إعداد الحلويات، أو حتى إضافة لذيذة على الفطائر والأطباق المختلفة. مع سيريانا، استمتع بدبس تمر أصيل يجمع بين الفائدة والطعم الفريد.

Syriana Date Syrup is the essence of rich, natural flavor, made from the finest carefully selected dates to achieve a thick consistency and pure, sweet taste. With its natural sweetness and nutritional benefits, it serves as a perfect alternative to refined sugar and can be used to sweeten beverages, prepare desserts, or as a delicious topping for pancakes and various dishes. With Syriana, enjoy authentic date syrup that combines health benefits with a unique taste.

1



### دبس التمر الفاخر Premium Date Syrup

500 g x12 (gross)

1.5 kg x12 (gross)

العلامة التجارية: سيريانا  
Brand: Syriana

يحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place

عبوات بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic containers



## Sweeteners

Organic Agave Syrup

## المحليات

محلي الصبار العضوي

محلي الصبار العضوي من سيريانا هو الخيار الطبيعي المثالي لتحلية مشروباتك وأطباقك دون الحاجة إلى السكر المكرر. مستخرج من نبات الصبار العضوي بعناية للحفاظ على مذاقه النقي وقيمته الغذائية، يتميز بقوامه الذهبي الناعم وحلاوته المعتدلة التي تذوب بسهولة في المشروبات الساخنة والباردة، كما يمكن استخدامه في إعداد الحلويات ووصفات الطهي المتنوعة.

Syriana Organic Agave Syrup is the perfect natural choice for sweetening your beverages and dishes without the need for refined sugar. Extracted from organic agave plants with care to preserve its pure taste and nutritional value, it features a smooth golden texture and mild sweetness that easily dissolves in both hot and cold drinks. It can also be used in preparing desserts and a variety of culinary recipes.

1



### محلي الصبار العضوي Organic Agave Syrup

500 g x12 (gross)

العلامة التجارية: سيريانا  
Brand: Syriana

يحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place

عبوة بلاستيك سكويز محكمة الغلق  
Airtight squeeze plastic container

محلي الصبار العضوي  
Organic Agave Syrup

Health and sweetness in every drop

صحة وحلاوة في كل قطرة

بدون سكر مضاف No Sugar Added

أحلى من السكر Sweeter Than Sugar

مصدر طاقة طبيعي Natural Source of Energy

الوزن القائم  
Gross Weight  
500  
غرام  
Gram



## Sweeteners

Glucose Syrup

## المحليات

شراب الجلوكوز

شراب الجلوكوز من سيريانا هو المكون المثالي لإضفاء قوام ناعم ولسة حلوة متوازنة على مختلف الوصفات. بفضل جودته العالية ونقاوته، يعد عنصرًا أساسيًا في صناعة الحلويات، المخبوزات، والمرببات، حيث يمنحها ملمسًا مثاليًا ولعناً طبيعياً. كما يساعد في تحسين قوام المشروبات والمثلجات، مما يجعله خيارًا مثاليًا لمحترفي الطهي وعشاق الحلويات.

Syriana Glucose Syrup is the perfect ingredient for adding a smooth texture and balanced sweetness to a variety of recipes. With its high quality and purity, it is an essential component in confectionery, baked goods, and jams, providing them with an ideal consistency and natural shine. It also helps enhance the texture of beverages and ice creams, making it a perfect choice for culinary professionals and dessert enthusiasts.

1



### شراب الجلوكوز Glucose Syrup

25 kg x1 (net)

- العلامة التجارية: سيريانا 
- Brand: Syriana
- يُحفظ في مكان بارد وجاف 
- Store in a cool, dry place
- عبوة تنك محكمة الغلق 
- Airtight Tin container



## Sweeteners

Honey Substitute

## المحليات

بديل العسل الطبيعي

بديل العسل الطبيعي من سيريانا هو خيار متميز لحي المذاق الحلو الذين يبحثون عن بديل للعسل الطبيعي. يمتاز هذا المنتج بطعمه اللذيذ والمتوازن الذي يشبه العسل، مما يجعله مثاليا للاستخدام في الأطعمة والمشروبات. يعد البديل المثالي لأولئك الذين يتبعون حميات غذائية خاصة أو الذين يفضلون تجنب العسل لأسباب صحية. يمكنك الاستمتاع بالحلو والفوائد التي يقدمها في كل لحظة من يومك.

The Syriana Honey Substitute is an excellent choice for sweet flavor enthusiasts seeking an alternative to natural honey. This product features a delicious, balanced taste that closely resembles honey, making it ideal for use in food and beverages. It is the perfect alternative for those following specific dietary plans or those who prefer to avoid honey for health reasons. you can enjoy its sweet taste and the benefits it offers at every moment of your day.

1

### بديل العسل الطبيعي Honey Substitute

2.5 kg x6 (net)

العلامة التجارية: سيريانا  
Brand: Syriana

يحفظ في مكان بارد وجاف  
Store in a cool, dry place

عبوة بلاستيك محكمة الغلق  
Airtight plastic container

